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ID Fractie Vraag Antwoord Agendapunt
77 PvdA Hoe kijkt het college, los 

van de begroting, aan 
tegen de bedrijfsvoering 
van de FUMO? Welke 
verbeteringen zijn hier 
zichtbaar?

Als nieuwe organisatie heeft de FUMO het de afgelopen jaren 
moeilijk gehad om aan de wensen van de deelnemers te 
kunnen voldoen, er waren vele verbeterpunten. Aan de hand 
van FUMO 2.0 zijn verbeteringen bij de FUMO in gang gezet, 
waarbij gedacht kan worden aan het programma “De basis op 
orde”, waarvan het verbeteren van de interne werkprocessen 
een voorbeeld is. Momenteel wordt hard gewerkt aan het 
uniforme beleid VTH voor de basistaken, de governance, een 
uniform mandaat, een nieuwe financieringssystematiek en 
aanpassingen bedrijvenbestand. Daarnaast is met de gemeente 
Heerenveen een pilot dashboard LEEF gestart, waarbij wij de 
route van een aanvraag om vergunning, het toezicht en 
handhaving bij bedrijven kunnen volgen. Dit komt de 
informatievoorziening ten goede. Een rondje langs de 
gemeenteraden en deelnemers is gemaakt en zal komend jaar 
ook weer plaatsvinden.  Om tot de gewenste robuuste 
organisatie te komen zijn zowel door de nieuwe directeur als 
het bestuur grote stappen gemaakt. De samenwerking met de 
deelnemers is op gang gekomen, het vertrouwen en de 
betrokkenheid is toegenomen. Het beoogde niveau is nog niet 
gehaald maar wij zijn goed op weg om daar te komen.
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